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Referat fra FAU møte 02-23/24  
 
Møtetidspunkt: Tirsdag 24. oktober 2023 kl. 19.00-21.00 
Møtested: Søråshøgda skole 
Referent: Olav Stene 
 
E-post til FAU:  fau.sorashogda@gmail.com 
 

# Ansvarlig Sak 

1 Kjetil Velkommen  

2 Kjetil Godkjenning av innkalling  

Referat fra forrige møte er vedlagt 

Ingen kommentarer. Godkjent 

3 Rektor  Informasjon fra skolen 

Feiring av skolens 40 årsjubileum 
- Jubilemumsuke i uke 44 (30.10 – 3.11)  
-Hovedmarkering torsdag 2. november med konsert og Blime-dans, hotdog og 
kake.  
-Behov for kaker, FAU hjelper til med å organisere kakebaking via 
foreldrekontakter. Langpanne: 5. stk./klassetrinn hvorav én glutenfri oppdelt i 20 
stk. 
- Dronefotografering med elever i ARO formasjon på fotballbanen  
 
Skolefotografering / søskenfotografering 

-Skolen stilles til disposisjon for søskenfotografering 16. november kl 16.30 – 19.00 

-Informasjon sendes ut via Vigilo  

-Frank stiller for FAU 

4 Alle Erfaringer fra oppstartsmøter med Foreldrekontakter og  

- Veldig gode møter for samtlige klasser, stort engasjement blant 

foreldrekontakter  

- Magne klasser har bestemt seg for å gi felles gaver til lærere i stedet for 

enkelt gaver.  
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- Det oppfordres til at dette innføres for samtlige klasser. Felles 

retningslinjer settes opp som sak på neste møte 

Foreldre foredrag med Barnevakten 

- Lite oppmøte.  

- Tyder på at dette er kjent tema 

- Mulig at det hadde vært større oppmøte dersom arrangementet hadde 

vært for ett trinn med elever og foreldre 

- FAU tar det opp med skolen om foredrag med Barnevakt kan setes opp i 

skoletid 

5 Trafikk-

gruppen 

Status 

- 1. klasser har ikke fått refleksvester. Ikke kjent hvem som har gitt disse 

(muligens Trygg Trafikk), sjekker erfaringsdokumenter fra tidligere 

Trafikkgrupper på Google Disk 

- Folldalsheia, ikke fullført mht. universell utforming med det nye gjerdet 

som ble satt opp. Trafikkgruppen sjekker med kommunen 

- Refleksaksjon bør arrangeres snart, Trafikkgruppen  

6 Skolemiljø-

gruppen 

Status 

- Info: Trafikk-, Bærekraft- og Skolemiljøgruppen gis tilgang til Google-disk 

- Aksjon: Lage undersøkelse mht. julekonsert, ref. pkt. 9-Julekonsert 

- Aksjon: Kontakt etat for skole, ref. pkt. 9-Svømmeopplæring  

7 Bærekrafts-

gruppen 

Status - tilbakemeldinger og erfaringer etter gjenbruks-kvelden i september. 

- Vellykket arrangement for gjenbrukskveld 

- Neste arrangement bør være kortere, muligens ha to arrangementer i 

halvåret 

- I samarbeid med Skole/SFO må man fokusere på å redusere gjenglemt 

klær, mht. systemer og ordninger 

- Foreldre må oppfordres til å delta 

- Undersøke hvilke organisasjoner som tar imot klær 

8 Natteravnrepr

. 

Status 

- Ikke til stede  
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9 Innmeldte 

saker 

Skolemiljø for 4.trinn ifm. mange utskiftninger av lærere 

Børge, avdelingsleder 1. – 4. trinn, informerer: 

- Forståelse for at dette kommer opp. Mange utskiftninger av lærere.  

- Mangel på kontinuitet er uheldig for noen av barna / foreldre 

- Lagt ned mye arbeid i forrige skoleår mht. organisering, arbeidet har 

fortsatt dette året 

- Kontinuerlig evaluering av iverksatte tiltak   

- 4. klasse skiller seg ikke ut mht. paragraf 9A ift. andre trinn 

- 4. trinn er organisert annerledes ift. andre klasser. 4A er organisert i 

mindre grupper, 4B organisert som en større basegruppe.  

- Det lages arenaer i friminuttene hvor elevene i 4A og 4B møtes 

- Tilbakemelding fra 4. trinn FAU representant at dette har vært et 

vellykket tiltak. Det oppfordres samtidig til å sende informasjon til 

foreldrene om hvordan klassen er organisert 

- Informasjon om organisering sendes ut i neste ukebrev 

- Skolen oppfordres til å ivareta kontinuiteten for lærergruppen for dette 
trinnet så langt det lar seg gjøre også videre i kullets skoleløp. Det 
oppfordres samtidig til å sende informasjon til foreldrene om hvordan 
klassen er organisert 

Julekonserten - Det er svært ønskelig å få dette tilbake til ettermiddag  

fra neste år 

Informasjon fra Rektor: 

- Har vært diskutert siden julekonserten ble lagt til morgenen 

- Mange barn som aldri fikk delta på julekonsert, dette var et annet 

argument for at konserten ble lagt til skoletiden 

- Konserten lagt til morgenen også av økonomiske grunner, det er mange 

lærere som må jobbe ekstra. Sist konserten var satt opp på 

ettermiddagstid var den organisert på en måte som utløste en 

overtidsregning til skolen. Julekonserten er ikke innbakt i arbeidstiden, 

slik som foreldremøter. 

Innspill fra FAU:  

- Hvilke vurderinger er gjort mht. barn opplever at foreldre ikke kan stille 

og høre på konserten 

- Mange andre skoler klarer å arrangere kveldsarrangementer 

- Ordlyd i FAU skriv om arrangement etter julekonsert bør endres 

- Viktig at datoene for julekonsert annonseres tidlig slik at foreldre kan 

planlegge 

- FAU lager en undersøkelse mht. tidspunktet for julekonserten. Sendes ut 

i januar 

- FAU ønsker at flest mulig barn deltar på konserten med foreldre til stede 
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Svømmeopplæring og tidspunkt for når skolen starter disse dagene 

- Svømmetiden tildeles av AdO, de må bruke hele dagen for at alle skolene 

i kommunen skal få svømming 

- Det er viktig at informasjon om svømmetid må komme ut tidlig, spesielt 

når dette medfører endring i normal skoletid, slik at foreldre får tid til å 

organisere 

- Innspill FAU: Bergen kommune er ansvarlig for oppsetta av 

svømmetidene. Det er da rimelig at de er ansvarlig for å finansiere 

opplegg for de som trenger. Skolemiljøgruppen kontakter Etat for 

skolemed forsalg om at skoleeier f.eks. kan finansiere et frivillig 

leksehjelp-tilbud for elever som rammes av dette  

Fokus på miljø og ryddighet i skolens lokaler 

- FAU ønsker å høre skolens og SFOs tanker rundt gjenglemt 

problematikken og generell ryddighet på skolen. Hva er 

bakenforliggende årsak til at det er så store mengder gjenglemt? 

- Utsettes til neste møte. 

- Hvordan kan skolen, SFO og foreldre sammen redusere dette problemet? 

- Utsettes til neste møte 

- Innhold i SFO 

- Tilbakemeldinger fra flere foreldre på 1.trinn om lite styrt innhold, mye 

herjelek i gymsalen og lite engasjerte voksne. 

-  Saken utesettes. SFO leder stiller på neste møte, 28.11.23 

Engasjement på Facebook siden til FAU Søråshøgda 

- Facebook siden skal ikke for sterke meningsutvekslinger, kun spørsmål 

og informasjon 

- Innlegg som ikke publiseres tas opp på FAU møte, og besvares deretter 

 Eventuelt  

 
 
Møteplan FAU 2023-2024 

● 19.09.2023 
● 24.10.2023 
● 28.11.2023 
● 09.01.2024 
● 06.02.2024 
● 05.03.2024 
● 09.04.2024 
● 07.05.2024 
● 11.06.2024 


